
 

 

 

ZAPISNIK 

 

sa 7. sjednice Upravnog odbora Zagrebačkog 

karate saveza održane  19. listopada 2023. u 15:30 sati 

 

Sjednicu UO sazvao je gospodin I. Ljubanski, a odazvali su se članovi:  Ljubo Jurčić,  

 Novica Bogdanović i Nino Gaćeša.  

 

 

 

DNEVNI RED 

 

DNEVNI RED: 

1. Novi Statut Zagrebačkog karate saveza 

2. Donošenje odluke o kupnji potrebne opreme za natjecanja u organizaciji Zagrebačkog karate saveza 

3. Informiranje članova UO o ostavci gospodina Vladislava Veselice  

4. Financijski izvještaj sa 10. Zagreb karate cup-a 2023. 

5. Odluka o organizaciji prijevoza sportaša Venecija- youth liga 

6. Donošenje odluke o datumu održavanja Skupštine 

7. Razno 

Ad1 

Sukladno novom zakonu o sportu potrebno je napraviti izmjene statuta. Novi statut je dostavljen na 

uvid članovima UO. Predsjednik Ljubanski je obavijestio članove kako je Statut još na provjeri kod 

izabranog odvjetnika te predložio da se glavnoj tajnici Diani Hećimović daju ovlasti ukoliko će na 

savjet odvjetnika biti potrebno još nešto zakonski uskladiti.  

Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

Ad2 

Glavna tajnica Hećimović je obrazložila članovima UO kako Savez troši previše novaca na najam 

opreme za održavanje natjecanje te objasnila kako bi kupnja potrebne opreme uvelike smanjila 

troškove na stavci natjecanja. Prijedlog je da se kupe potrebni televizori i laptopi. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad3 

Predsjednik Ljubanski je obavijestio članove UO kako je gospodin Vladislav Veselica zbog privatnih 

razloga podnio ostavku. Novi član upravnog odbora birati će se na prvoj idućoj redovnoj Skupštini 

Zks-a. Budući da je gospodin Vladislav bio i predstavnik Zks-a u Skupštini Ssgz-a, gospodin 

Ljubanski je predložio da umjesto njega uz gospodina Bogdanovića nova predstavnica u Skupštini 

Ssgz-abude gospođa Hećimović.  

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

 



 

Ad4 

Gospodin Ljubanski je obavijestio članove UO kako ni ove godine Zagrebački karate savez nije dobio 

nikakvu vrstu sufinanciranja tradicionalnog i ove godine jubilarnog 10. Zagreb karate cup-a. Glavna 

tajnica je podnjela financijski izvještaj u kojem je vidljivo da su troškovi jako srezani ali i dalje je 

Savez u minusu za  1.000,00 eura. Glavna tajnica Hećimović je konstatirala kako je Zagreb karate cup 

samo veliki trošak za Savez, te je potrebno u jednoj od budućih sjednica UO razmisliti dali će se 

Zagreb karate cup održati iduće godine. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad5 

Prijedlog gospodina Ljubanskog je da Zks ove godine snosi troškove prijevoza sportaša za odlazak na 

predstojeću Youth ligu koja će se održati u Veneciji od 07-10.12.2023. Glavna tajnica Hećimović je 

iznjela članovima ponudu prijevoznika koja je na iznos od 2.500,00 eura. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad6 

Gospodin Ljubanski je predložio da se redovna godišnja Skupština Zks-a održi 15.11.2023. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Ad7 

Pod točkom razno gospodin Ljubanski je predložio članovima UO da se na predstojećoj Skupštini kao 

točka dnevnog reda nađe i primitak klubova u stalno članstvo Zks-a te je predložio da glasovanje za 

primitak klubova bude tajno. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Diana Hećimović Igor Ljubanski 

  Zapisničar                                                                     Predsjednik Zagrebačkog karate saveza  

 

      


